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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 2/06 z 
dnia 24 lutego  2006  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. DowoŜenie i dojazdy uczniów do szkół w tym: 

a. Wykaz dzieci uczęszczających do szkół podstawowych z 
obwodu i spoza obwodów gminy 

b. Wykaz dzieci z obwodów terenu gminy uczęszczających do 
Niepublicznej szkoły w Pęplinie 

3. Funkcjonowanie stołówek szkolnych . 
4. Wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty Rady Miejskiej w 

Ustce w spr. wypracowania stanowiska dot. wniosku uczniów z 
m. Duninowo uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 1 
Ustce w zakresie dojazdu i dowoŜenia. 

5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  cały skład Komisji . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w 
porządek obrad  .  

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołów  z poprzednich  posiedze ń.  

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   poddała pod 
głosowanie  

 
 

Protokół Nr 13/2005 z dnia 29 grudnia  2005 r  
  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 13/2005  bez uwag.  
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości treść odpowiedzi na 
wnioski Komisji z dnia 29 grudnia 2005 r.  
 
 
Protokół Nr 1/2006 z dnia 20 stycznia  200 6 r 

  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 1/2006  bez uwag. 
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Ad. 2.  DowoŜenie i dojazdy uczniów do szkół w tym: 
 

a. Wykaz dzieci uczęszczających do szkół 
podstawowych z obwodu i spoza obwodów gminy  

 
b. Wykaz dzieci z obwodów terenu gminy 

uczęszczających do Niepublicznej szkoły w Pęplinie 
 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali:  
 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- przedstawił liczbę uczniów z poszczególnych szkół, z obwodu , 

spoza obwodów gminy i łączną liczbę uczniów dojeŜdŜających 
wraz z imiennymi wykazami uczniów oraz wykaz uczniów 
uczęszczających do Niepublicznej Szkoły w Pęplinie. 

   Ponadto Pan Dyrektor wniósł o następujący zapis w protokole -  
imienne wykazy uczniów w poszczególnych szkołach nie stanowią 
informacji publicznej i podlegają ochronie w zakresie  wyłączenia 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osób. 
Pan Dyrektor wyjaśnił, iŜ w opinii Dyrektorów szkół dowóz 

dzieci jest dobrze zorganizowany. 
 
 

 Członek Komisji Andrzej Zawada 
 -  przeprowadzony przetarg na dowoŜenie dzieci do szkół  określał 

ilość km ,  czy na dzień dzisiejszy ilość km  w stosunku dziennym 
jest taka sama czy  zwiększyła się aneksem  . JeŜeli z umowy 
wynika, Ŝe dowoŜenie ma się odbywać autokarem , a z powodów 
niezaleŜnych od wykonawcy zepsuje się autokar i  podstawia  się 
BUS , czy taka sytuacja moŜe mieć miejsce i czy róŜnice 
wynikające z kosztów przewozu pokrywa gmina czy są to koszty 

przewoźnika (np. autokar wykonałby jeden kurs, a BUS trzy 
kursy).  
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Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
 - jest taka sama liczba km jak w przetargu tj. 625 km przewozu 

przez firmę WALDEX. 
 KaŜdy z dyrektorów szkół podpisuje rachunek na BUS 

potwierdzając stan faktyczny.  
Zdarzyło się tak, Ŝe zamiast GIMBUSA firma WALDEX odwiozła 

dzieci i ta ilość km się zwiększyła o ten kurs i za to zapłacił 
ZOEAS na dodatkowe zlecenie. 

 
 
 Członek Komisji Andrzej Zawada 
 - usłyszałem, Ŝe raz taka sytuacja się zdarzyła i my nie ponieśliśmy 

dodatkowych kosztów z tego tytułu. Zgodnie z umową zadaniem 

GIMBUSA jest dowoŜenie dzieci do szkół. Czy jest moŜliwość 

wynajęcia na inny przewóz np. pracowników Urzędu . Jakie są 

zasady ,czy rozliczenie następuje po kosztach własnych czy bez 
kosztów . 

 
 
 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
 - nie było i nie będzie miała miejsca taka sytuacja 
 
 

Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- nam nie wolno prowadzić działalności gospodarczej i nikomu nie 
wystawiamy faktur. Przykładowo moŜe być taka sytuacja, Ŝe 

GIMBUS jedzie na doŜynki gminne to wówczas wystawiamy notę 

obciąŜającą dla Urzędu , który musi zapłacić. 
 
 
Paweł Krawiec Dyrektor Zespoły Szkól Społecznych w Pęplinie 
- wyjaśnił , iŜ na dzień dzisiejszy ogółem jest 94 uczniów . Z gminy 
są dowoŜeni uczniowie  z m. Zaleskie, Golęcino i Duninówko. Nie 

ma obowiązku dowoŜenia dzieci z uwagi na to, Ŝe rodzic 

deklarujący się by jego dziecko uczęszczało do mojej szkoły 

zobowiązuje się sam do dowoŜenia dziecka. Wychodzę naprzeciw 
rodzicom i dowozimy dzieci MIKROBUSEM.  
Chciałbym się odwołać do Uchwały Rady Gminy z dnia 29 

listopada 2005 r . Uchwałę tą otrzymałem na początku stycznia, z 

którą się zapoznałem . Jestem po konsultacji z MEN Departament  
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Prawny . Są 4 punkty w tej uchwale, które budzą powaŜne 

zastrzeŜenia  tj. 
1. Dotację przekazuje się zaliczkowo, w terminach miesięcznych 

do 20  dnia   kaŜdego miesiąca. Doszliśmy do porozumienia z 
Panią Skarbnik, Ŝe do 3 dnia kaŜdego miesiąca. Nie zgadzam się 
z tym punktem poniewaŜ zgodnie z ustawą  subwencja 

oświatowa jest przekazywana w terminie do dnia 25 kaŜdego 

miesiąca poprzedzającego miesiąc wypłaty  
 
2. Wypłata dotacji poprzedzona jest miesięczną kontrolą  przez 
Urząd Gminy Ustka . Nie zgadzam się z tym punktem poniewaŜ 

jest to bardzo nękające. Co miesięczne kontrole są niezgodne z 

prawem o nadzorach. W związku z tym kontrola moŜe być 

przeprowadzona jeden raz w roku , bądź w sytuacjach , gdzie 
jest trudna sytuacja do wyjaśnienia i wówczas przeprowadza się 
kontrole 

 
3. Imienny wykaz złoŜony do dnia 30 września poprzedzający rok 
następny. Z tym punktem równieŜ się nie zgadzam poniewaŜ 

jest to wielkie nieporozumienie. Ja mogę wykazać liczbę 

przypuszczającą – matematyczną , ale nie jestem w stanie 
określić fizycznie wykazu imiennego – czy dany  uczeń będzie 
chodził do mojej szkoły czy teŜ z niej odejdzie 

 
4. Subwencja jest dotacją , ale nie zmienia układu prawnego i nie 
moŜe być wystosowana jak mówi art. odnoszący się do szkół 

publicznych  i niepublicznych na prawach publicznych czyli 
musi być przekazywana  poprzedzający miesiąc wypłaty.  

 
Są to cztery punkty, na które oczekuję rozwiązań. Nie moŜe być 

tak, Ŝe Państwo na Radzie Gminy ustalacie prawa niezgodne z 

artykułami prawnymi z ustawami. W związku z tym ja mam do 

państwa prośbę , aby moje postulaty i prośby wziąć pod uwagę 

w uchwale Rady Gminy by zmienić ją w taki sposób o jaki 

Państwa proszę. 
 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- uchwała Rady Gminy Ustka w tym zakresie nie jest pomysłem 

nowatorskim . Wzorowana jest na uchwałach innych gmin. 
Zgodnie z opinią  Radcy Prawnego uchwała ta jest zgodna z  
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prawem, a nadzór Wojewody jej nie uchylił. Otrzymuje Pan dotację  
z budŜetu gminy tj, środki publiczne, na zasadach określonych 
przez organ stanowiący i zgodnie z ustawa o systemie oświaty. 
Podstawowym warunkiem przekazania dotacji za dany miesiąc jest 
stan liczbowy uczniów, na które przysługuje dotacja z budŜetu 

gminy i zgodnie z w/w uchwałą w tym zakresie musi być 
przeprowadzona kontrola. 

 
 Członek Komisji Andrzej Zawada 
 - chciałbym prosić by Pan Dyrektor przedstawił do Komisji te 

argumenty w formie pisemnej poparte konkretnymi przepisami. 
Byłoby dobrze gdybym  jako radny przed posiedzeniem następnej 

Komisji mógł się zapoznać z tymi argumentami. Wówczas Rada 
moŜe zmienić  uchwałę jeŜeli są ku temu konkretne powody. 

Natomiast gdyby Rada nie dokonała zmiany uchwały z róŜnych 

podwodów to wówczas byłaby  moŜliwość zaskarŜenia do Sądu 

Administracyjnego. Wydaje mi się, Ŝe jeŜeli te argumenty byłyby 

poparte stosowanym uzasadnieniem i stanowiskiem prawnym to 
być moŜe,  Komisja zajęła by się ponownie  tym problemem . 

Chciałbym złoŜyć wniosek by wystąpić do Pana Dyrektora by 
swoje argumenty  przedstawił  na piśmie i  poparł przepisami 
prawa. 

 
 Skarbnik Gminy Halina ŁaŜewska 
 - zadaniem gminy jest zabezpieczenie dostępu nauki dla dzieci 

poprzez system szkół publicznych . Szkoła Niepubliczna jest 
swego rodzaju działalnością gospodarczą, a Pan jest osobą 
prowadząca działalność  gospodarczą i Pana zadaniem jest 
przewidzieć róŜną sytuację finansową swojej firmy tj. ponosi Pan 

ryzyko z prowadzeniem działalności gospodarczej 
 
 Członek Komisji Bogdan śabiński 
 - uwaŜam, Ŝe sprawa przedstawionych 4 punktów przez Pana 

Dyrektora jest sprawą bezprzedmiotową i nie ma o czym 
dyskutować. JeŜeli Pan Dyrektor uwaŜa , Ŝe podjęta uchwała jest 

niezgodna z prawem  to proszę złoŜyć na piśmie do Rady Gminy i 

do wiadomości Urzędu Gminy swoje wnioski. Wówczas gmina w 

stosownym czasie w granicach kompetencji uwzględni je bądź nie. 
Decyzje podejmowane są w oparciu o określone dokumenty. Z 
uchwały wynika potrzeba przeprowadzenia kontroli i w oparciu o 

100 % wiarygodność , Ŝe liczba dzieci, na które Pan Dyrektor  
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otrzymuje dotację . Kontrola jest potwierdzeniem ilości dzieci i jest 
to we wspólnym interesie. W związku z powyŜszym nie widzę 

Ŝadnego problemu dot. kontroli. Natomiast jeŜeli Pan się nie 

zgadza to proszę złoŜyć wnioski na piśmie. Na dzień dzisiejszy nikt 

tej uchwały nie uchylił i uchwała ta obowiązuje . 
   

Paweł Krawiec Dyrektor Zespoły Szkól Społecznych w Pęplinie 
- sprawa  kontroli jest do uregulowania  poniewaŜ ja co miesiąc 
przekazuję sprawozdanie RB - 28 i tam wpisuję stan uczniów bez 
zmian  to nie widzę podstawy kontroli. Natomiast jeŜeli jest zmiana 

to przekazuję wykaz uczniów . 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
-  po to jest kontrola co miesiąc ,by stwierdzić,  Ŝe  na wykazaną 
liczbę dzieci przysługuje dotacja z gminy. Wg złoŜonych przez 
Pana sprawozdań RB-28 moŜe wynikać, Ŝe ogółem liczba dzieci 
się nie zmieni , ale liczba dzieci , na które przysługuje dotacja z 

gminy moŜe być większa lub mniejsza i większa lub mniejsza 

liczba dzieci z terenu innych gmin, na które nie przysługuje dotacja 

z gminy Ustka.  
 

Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- ja jestem zobligowany przez Wójta do przeprowadzenia kontroli i 
będę ją przeprowadzał. JeŜeli wola Pana Dyrektora będzie taka, Ŝe 

mnie nie wpuści na przeprowadzenie kontroli to spiszę notatkę 

słuŜbową . 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- jeŜeli nie wpłynie do gminy protokół z kontroli o stanie 
liczbowym dzieci, na które przysługuje dotacja z gminy za dany 

miesiąc  – dotacja zostanie wstrzymana do czasu przeprowadzenia 
takiej kontroli tj. zgodnie z uchwałą Rady Gminy w tym zakresie. 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- w tej sprawie przegłosujemy wniosek radnego Andrzeja Zawady 

 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- to nie jest wniosek pod głosowanie. JeŜeli Pan Dyrektor  złoŜy na 
piśmie swoje uwagi to się tym tematem zajmiemy. Nie będę 

głosował za tym by występować do  Dyrektora by złoŜył swoje  
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uwagi na piśmie. Jako Komisja przyjmujemy do wiadomości 

przedstawione uwagi.  
 

Członek Komisji Andrzej Zawada 
- zwrócił się do Dyrektora Niepublicznej Szkoły w Pęplinie z 
prośbą by złoŜył na piśmie przedstawione argumenty . Po 
otrzymaniu tego pisma przez Komisję proszę o umoŜliwienie  
wcześniejszego wglądu . 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- jeŜeli Pan Dyrektor będzie przesyłał pismo do Komisji to moŜe 
przesłać je do wiadomości  radnego 

 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- jeŜeli Pan Dyrektor uzna, Ŝe chce przesłać do wiadomości pismo 
równieŜ radnemu to jest to Pana sprawa.  
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości  informację w sprawie 
dowoŜenia uczniów do szkół. 

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala ogłosiła 15 min przerwę w 
obradach Komisji tj. od godz. 11 30 do godz. 11 45 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 
 

Ad. 3.  Funkcjonowanie stołówek szkolnych. 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 

Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- przedstawił krótką ocenę dyrektorów szkół  w zakresie 
funkcjonowania stołówek szkolnych w Szkole Podstawowej w 

Objeździe, Szkole Podstawowej w Charnowie i Szkole 

Podstawowej w Zaleskich. W opinii dyrektorów szkół stołówki 
szkolne  powinny dalej funkcjonować na dotychczasowej zasadzie 
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- przedstawionej informacji wynika, iŜ stołówki szkolne działają 
dobrze i naleŜy  utrzymywać  dotychczasowe działania. 

 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- przedstawiony kierunek działania stołówek szkolnych , który 
słuŜy dobru dziecka oceniamy dobrze  i naleŜy utrzymać stołówki 

w dotychczasowej formie. 
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości informację w zakresie 
funkcjonowania stołówek szkolnych i stoi na stanowisku 
o utrzymaniu tego typu działania stołówek w 
dotychczasowej formie.  
 

 
 
Ad.4. Wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty Rady Miejskiej 

w Ustce w spr. wypracowania stanowiska dot. wniosku  
uczniów z m. Duninowo uczęszczających do Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Ustce w zakresie dojazdu i 
dowoŜenia. 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   
- poinformowała, iŜ wystąpiła do Przewodniczącego Komisji 
Kultury, Oświaty, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Promocji i Integracji 

Europejskiej Rady Miejskiej w Ustce o wspólne posiedzenie celem 
wypracowania stanowiska dot. wniosku uczniów z m. Duninowo 
uczęszczających do SP Nr 1 w Ustce w zakresie dojazdu i 

dowoŜenia. W odpowiedzi Pan Przewodniczący Komisji przesłał 

pismo o następującej treści: 
„Odpowiadając na zaproszenie do uczestnictwa w obradach 

Komisji Rad Gminy w dniu 24 lutego 2006 r, uprzejmie informuję, 
Ŝe w dniu 17 lutego 2006 r na posiedzeniu merytorycznej Komisji 

Rady Miejskiej przedstawiłem sprawę dowozu dzieci z m. 

Duninowo do SP Nr 1 w Ustce. Komisja w wyniku dyskusji i 
demokratycznego głosowania uznała, Ŝe nie jest stroną w 

przedmiotowej sprawie, gdyŜ problematyka nie dotyczy 

podatników miasta Ustki. Ponadto członkowie Komisji 

wypowiedzieli się sceptycznie co do moŜliwości finansowego i  
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organizacyjnego zaangaŜowania się samorządu w spr. dowozu 

dzieci gminnych do SP Nr 1, przyjmując zasadę, iŜ dowóz dzieci do 
szkół leŜy tylko i wyłącznie w kompetencji Gminy Wiejskiej 

Ustka” 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- zgodnie z prawem oświatowym , kaŜdy rodzić ma prawo 
skierować swoje dziecko do szkoły tam, gdzie chce . W związku z 

tym, Ŝe  gmina gwarantuje naszym dzieciom uczęszczanie i dowóz 

dzieci do szkoły , gmina  nie moŜe dowozić dzieci z Duninowa do 
SP Nr 1 w Ustce  i ponosić dodatkowych kosztów poniewaŜ jest to 

problem rodzica. Rozumiem rodziców, którzy chcieli by mieć 

zorganizowany dowóz  swoich dzieci . Natomiast zgodnie z 
przepisami prawa gmina nie moŜe dowozić tych dzieci .  

 
 
Komisja przyjęła do wiadomości informację Komisji 
Rady Miejskiej w Ustce.  
 

 
Ad. 5.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   przedstawiła 
następujące  pisma: 
 
 
Stacja Pogotowia Ratunkowego w Słupsku 
- dot. zakupu elektrokardiografu Typ Asgard Mr Red dla karetki W 
1 stacjonującej w Ustce, załatwiającej pacjentów z terenu miasta i 

gminy Ustka 
 
Komisja proponuje  powrócić do tematu po uprzednim 
uzyskaniu informacji o kosztach zakupu urządzenia oraz 
o stanowisku Burmistrza Ustki w tej sprawie.  
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
  Bene Vita Ustecki Uniwersytet Trzeciego Wieku 
  - dot. wsparcia działalności poprzez ufundowanie faxu 
 

Komisja postanowiła udzielić odpowiedzi, iŜ  na dzień 
dzisiejszy nie posiadamy  środków w budŜecie gminy   
na w/w cel . 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zajęła stanowisko jak wyŜej. 
 
 

 
Słupskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Zarząd w 
Słupsku 
- dot. zakupu kontenera mieszkalnego dla ratowników 
obsługujących plaŜe i kąpieliska nadmorskie w Poddąbiu 
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Komisja postanowiła udzielić odpowiedzi, iŜ w związku z 
tym, Ŝe będzie ogłoszony przetarg na zabezpieczenie 
kąpielisk moŜna  uwzględnić w specyfikacji zakup 
kontenera lub zmniejszyć kwotę dotacji przeznaczoną na 
zadania i zakupić kontener. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
- Sprawozdanie z pracy  Komisji za rok 2005  

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala przedstawiła w/w 
sprawozdanie i poddała głosowaniu 

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie    
zaakceptowała w/w sprawozdanie stanowiące zał. Nr 1 
do niniejszego protokołu. 
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Sprawa  podziału środków (30 tyś zł)  na lokalizację 
placów zabaw na terenie gminy   

 
 

Komisja postanowiła odłoŜyć przedmiotowy temat na 
następne posiedzenie w miesiącu marcu. 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  
1. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  w spr. 

doręczenia Postanowienia o odrzuceniu skargi Pana 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie 

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby / na 
Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r Nr 
VIII/77/2003 

 
2. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  w spr. 

doręczenia Postanowienia o odrzuceniu skargi Pani 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie 

do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  na 
Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r Nr 
VIII/77/2003 

 
3. MORPOL S.A. w spr. modernizacji drogi gminnej – dojazd 

do ZPR „MORPOL” w Duninowie  
      Odpowiedź Wójta Gminy w przedmiotowej sprawie 
 

4. Prokuratura Rejonowa w Słupsku dot. Postanowienia o 
podjęciu na nowo umorzonego śledztwa w spr. 
niedopełnienia obowiązków przez Wójta Gminy Wiejskiej 
Ustka poprzez nieustalenie, a następnie 
niewyegzekwowania naleŜnych na rzecz gminy opłat 
adiacenckich wynikających ze wzrostu wartości działek w 
Dębinie  

 
5. BETA STYL Spółka z o.o. w spr. udostępnienia 

uzasadnienia do Uchwały Nr XXX/314/2005 z dnia 29 
listopada 2005 r dot. zał. Nr 1 –wydatki majątkowe – 2005 
r (inwestycje – jednostki budŜetowej)  

     Odpowiedź Sekretarza w przedmiocie sprawy. 
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6. Pomorski Urząd Wojewódzki w Gdańsku w spr. 
złoŜenia wyjaśnień dot. zachowania procedur 
obowiązujących przy podejmowaniu Uchwały Nr 
XXXI/337/2005 Rady Gminy Ustka z dania 20 stycznia 
2006 r . 
Wyjaśnienie Przewodniczącego Rady Gminy  
Odpowiedź Urzędu Wojewódzkiego w przedmiotowej 
sprawie. 

 
7. Kuratoriu m Oświaty w Gdańsku w spr. uwag do 

Uchwały Nr XXXI/328/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 23 
grudnia 2005 r w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskiego, a takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym. 

 
 

Członek Komisji Wiesław Kurowski 
- wnioskuję o szybka reakcję w zakresie odpadających paneli 
sufitowych na Świetlicy Wiejskiej w Pęplinie z uwagi na zagroŜenie i 
bezpieczeństwo przebywających tam dzieci. 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek . 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 13 20  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


